

Statement to Directive (EG) No. 1907/2006 of the European Parliament and Council dated 18th December 2006 for

Registration
Evaluation
Authorisation and Restriction of
CHemical Substances

published on 30th December 2006 in the Official Journal of the European Union 396/1

Dear Sir or Madam,

Thank you very much for your enquiry regarding compliance with the Directive (EG) No. 1907/2006 (REACH).

We are pleased to inform you that we will meet the demands arising from the REACH Regulation.

Since the pre-registration will close not before the end of 2008 and only after that the registration periods will follow, we cannot, however, make detailed statements at that time.

We assure you that we will keep you informed about all relevant product modifications caused by REACH, furthermore about supply availabilities and the quality of the delivered parts/products in connection with this. If necessary – in particular cases – we of course will arrange suitable measures with you.

With kind regards

WERIT Kunststoffwerke
W. Schneider GmbH & Co. KG


Ekkehard Schneider


Jörg Schneider

Altenkirchen, August 2008

Erklärung zur Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 18. Dezember 2006 zur

Registration
Evaluation
Authorisation and Restriction of
Chemical Substances

(Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe)
veröffentlicht am 30. Dezember 2006 im EU-Amtsblatt 396/1

Sehr geehrte Damen und Herren,

Wir danken Ihnen für Ihre Anfrage zur Einhaltung der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH) und teilen Ihnen folgendes mit:

Wir werden die durch die REACH-Verordnung an uns gestellten Anforderungen erfüllen.

Vor dem Hintergrund der erst Ende 2008 abgeschlossenen Vorregistrierungsphase und der im Anschluss daran folgenden Registrierungszeiträume können wir jedoch zum jetzigen Zeitpunkt noch keine konkreten Aussagen treffen.

Wir werden Sie über relevante durch REACH verursachte Veränderungen unserer Produkte, deren Lieferfähigkeit sowie der Qualität der von uns an Sie gelieferten Teile/Produkte im Rahmen unserer Geschäftsbeziehungen informieren und im Einzelfall geeignete Maßnahmen mit Ihnen abstimmen.

Mit freundlichen Grüßen

WERIT Kunststoffwerke
W. Schneider GmbH & Co. KG

 

Ekkehard Schneider

Jörg Schneider

Altenkirchen, im August 2008